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 Z Á P I S N I C A 
 z  riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou 

konaného dňa 13.06.2025 v zasadačke obecného úradu  
 
Prítomní:           MVDr. Peter Olejník, starosta obce         
                            Poslanci OcZ: podľa prezenčnej listiny 
 
Neprítomní: Juraj Leško, Ing. Maroš Minár, Oľga Naščáková, Igor Radyk 
 
Ďalší prítomní:  Miroslava Štefušová, referentka obce 
 
 
Program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky, schválenie 
programu zasadnutia 

2. Schválenie predloženia Žiadosti o poskytnutie dotácie a  spolufinancovania projektu: 
,,Rekonštrukcia hracej plochy v telocvični ZŠ  Rakovec nad Ondavou" 

3. Schválenie použitia finančných prostriedkov určených na náhradnú výsadbu drevín na 
zabezpečenie predfinancovania projektu: ,,Multifunkčné ihrisko s mantinelmi" 

4. Záver 
 
 
 
Bod č. 1. : Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky, 

schválenie programu zasadnutia  
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce MVDr. Peter Olejník, ktorý 
na úvod  privítal  všetkých prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí je prítomná nadpolovičná 
väčšina poslancov a preto zasadnutie OcZ je uznášania schopné. 

     Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov Petra Bakajsu a Bc. Jána Potockého,                                                                   
za zapisovateľku Miroslavu Štefušovú, referentku Obecného úradu Rakovec nad Ondavou.  
     Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený v pozvánke na 
OcZ. K návrhu programu poslanci OcZ nevzniesli žiadne  pripomienky  a program zasadnutia 
schválili. 
 
 
Uznesenie č. 2/a/2025 
 
 OcZ schvaľuje program zasadnutia 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za     - - -  -   5 
proti - - - - - - - - - 0 

zdržal 
sa 

- - - - - - - - - 0 
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 Bod č. 2.: Schválenie predloženia Žiadosti o poskytnutie dotácie a spolufinancovania 
projektu: ,,Rekonštrukcia hracej plochy v telocvični ZŠ Rakovec nad Ondavou" 
 
Starosta obce informoval poslancov OcZ o podaní žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti 
športu (vyhlasovateľ MCRŠSR) obcou na zabezpečenie realizácie projektu. ,,Rekonštrukcia 
hracej plochy v telocvični ZŠ Rakovec nad Ondavou". Zároveň informoval poslancov 
o povinnosti spolufinancovania projektu z rozpočtu obce vo výške 10% z celkových 
oprávnených výdavkov (oprávnené výdavky projektu z dotácie 80 000,00 EUR)  
a zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov. Poslanci súhlasili 
s podaním žiadosti aj so spolufinancovaním projektu.  
 
Uznesenie č. 2/b/2025 
 
 OcZ schvaľuje 
 

1. predloženie Žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti športu (vyhlasovateľ Ministerstvo 
cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky) obcou Rakovec nad Ondavou v rámci 
výzvy „Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 
2025“, číslo výzvy F-2025-DOT03, 
 

2. zabezpečenie realizácie projektu s názvom: "Rekonštrukcia hracej plochy v telocvični 
ZŠ Rakovec nad Ondavou" v súlade s vyhlásenými podmienkami poskytnutia dotácie, 
 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške najmenej 10% z celkových oprávnených výdavkov projektu, pričom maximálne 
celkové oprávnené výdavky projektu z dotácie predstavujú sumu 80 000,00 EUR, 
 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov dotácie z rozpočtu 
obce Rakovec nad Ondavou.  

 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za     - - -  -   5 
proti - - - - - - - - - 0 

zdržal 
sa 

- - - - - - - - - 0 

 
 
Bod č. 3.: Schválenie použitia finančných prostriedkov určených na náhradnú výsadbu 
drevín na zabezpečenie predfinancovania projektu: ,,Multifunkčné ihrisko s mantinelmi" 
 
Starosta informoval poslancov o prebiehajúcej realizácii projektu ,,Multifunkčné ihrisko s 
mantinelmi". Projekt by mal  byť zrealizovaný do konca júna 2025. Financovanie projektu bude 
zabezpečené formou predfinancovania, t. z. obec najskôr uhradí z vlastných zdrojov faktúru, 
následne zašle  žiadosť o úhradu a až potom jej Pôdohospodárska platobná agentúra  vyplatí 
schválený nenávratný finančný príspevok  vo výške 90 670,08 EUR. Starosta navrhol 
poslancom, aby sa na úhradu faktúry za spomínaný projekt použili finančné prostriedky vo 
výške NFP – 90 670,08 EUR, ktoré sú určené na náhradnú výsadbu drevín, po vyplatení NFP 
z PPA sa finančné prostriedky vrátia späť na účet. Zvyšok faktúry sa uhradí z rezervného fondu. 
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Uznesenie č. 2/c/2025 
 
OcZ  schvaľuje použitie finančných prostriedkov určených na náhradnú výsadbu drevín na 
úhradu časti faktúry za realizáciu projektu: ,,Multifunkčné ihrisko s mantinelmi" vo výške NFP 
– 90 670,08 EUR. Po získaní NFP z PPA budú finančné prostriedky vrátené späť na účet. 
 
OcZ schvaľuje čerpanie rezervného fondu do výšky 9 500,00 EUR na úhradu časti faktúry za 
realizáciu projektu: ,,Multifunkčné ihrisko s mantinelmi". 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za     - - -  -   5 
proti - - - - - - - - - 0 

zdržal 
sa 

- - - - - - - - - 0 

 
 
 
 
Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce sa 
poďakoval prítomným za účasť a tým zasadnutie OcZ ukončil.  
 
 
Zapísala: Miroslava Štefušová 
v Rakovci nad Ondavou, dňa  13.06.2025 
 
 
Overovatelia zápisnice:     …………………………………….. 
 
 
                     …………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

MVDr. Peter Olejník 
                starosta obce 
 


